
 

 

Fråga till Jenny Sellsve ordf KTN 

 

Länstrafiken har ju olika fordon som drivs med olika drivmedel. Därför vill jag få svar på: 

 

• Hur mycket HVO100 använde länstrafiken totalt under 2022? 

• Hur mycket diesel använde länstrafiken under 2022? 

 

 

Ronny Karlsson Sverigedemokraterna 
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